

نيوسن كريم

التركيب:

كل 1 غ من الكريم يحتوي على:	
بولي ميكسين ب سلفات	10.000 وحدة.
نيومايسين سلفات	5 ملغ.
ليدوكانين	40 ملغ.

الخواص:

يمتلك هذا المستحضر فعالية عالية مضادة للجراثيم من خلال وجود الصادات الحيوية: فمادة النيومايسين هي صاد حيوى من زمرة الأمينو غلوكوزيدات و التي تبdi فعالية ممتازة للعنقوديات وغيرها من الجراثيم التي قد تسبب إنتانات جلدية .

و البولي ميكسين ب سلفات صاد حيوى فعال ضد الجراثيم سلبية الغرام و خاصة عصيات القبح الأزرق.
أما الليدوكانين فله تأثير مخدر موضعي مما يجعل هذا الكريم فعال في تسكين الألم الذي يرافق الإنتانات الجلدية المختلفة.

الاستطبابات:

في الإسعاف الأولى للمساعدة في منع الالتهابات و للوقاية من حدوث الإنتانات الجلدية في الإصابات الجلدية المختلفة و يؤمّن ارتياحاً مؤقتاً من الألم أو الإزعاج في الجروح الثانوية ، الخدوش و الحروق .

مضادات الاستطباب:

- 1- لا يستخدم هذا المستحضر عند المرضى الذين لديهم حساسية لأحد مكوناته.
- 2- لا ينصح بتطبيق المستحضر على مساحات واسعة من الجسم، أو بكميات كبيرة و خاصة على سطوح الجلد المنسلاحة أو المناطق المتقرحة أو في المناطق البولية والتناسلية و بشكل خاص عند الأطفال، أو عند المسنين المصابين بقصور كبدية.

التآثرات الجانبية :

يمكن أن تحدث نادراً بعض التآثرات الجانبية أثناء استعمال هذا المستحضر مثل شعور بالوخز أو الحكة في مكان التطبيق.

التحذيرات:

- 1- للاستعمال الخارجي فقط.
- 2- لا يطبق على العيون.
- 3- في حالة الجروح العميقة ، عضات الحيوانات أو الحروق الخطيرة يجب استشارة الطبيب .
- 4- لا يستخدم هذا المستحضر أكثر من أسبوع واحد إلا بإشراف الطبيب .
- 5- إذا أصبحت الحالة أكثر سوءاً ، أو إذا ظهر طفح أو تفاعل تحسسي آخر ، لا تستمر باستخدام الدواء واستشر الطبيب.

الجرعة وطريقة الاستعمال:

البالغون و الأطفال بعمر السنين وما فوق : تنظف المنطقة المصابة ثم تطبق كمية صغيرة من هذا المستحضر (كمية متساوية لمساحة سطح رأس الإصبع) على المنطقة 1- 3 مرات يومياً. يمكن أن تغطى بضمادة عقيمة .
الأطفال تحت السنين: استشر الطبيب.

العبوة:

أنبوب يحتوي على 20 غ من الكريم .

NEOCIN cream

Composition:

Each 1 gram contains:

Polymyxin B Sulfate	10000 I.U.
Neomycin sulfate	5 mg.
Lidocaine	40 mg.

Properties:

This product has high antibacterial activity because of the existence of the antibiotics:

Neomycin is an antibiotic from aminoglycoside group, which has shown significant activity against staphylococcus and other bacteria which may cause skin infections.

Polymyxin B sulfate is an antibiotic which is effective against gram negative bacteria especially pseudomonas aeruginosa.

Lidocaine has local anaesthetic action that makes this cream is effective in relieving the pain which associate with various dermatological infections.

Indications:

First aid to help prevent infection and provide temporary relief of pain or discomfort
In minor cuts, scrapes, and burns.

Contraindications:

- 1- The product should not be used in patients allergic to any of the components.
- 2- It is not recommended to apply the product to large areas of the body or in large quantities particularly over raw surfaces or blistered areas, and in urogenital areas, especially in children, or in elderly patients with hepatic insufficiency.

Side effects:

Few adverse reactions may rarely occur during the use of this product including the feeling of prickling or pruritus sensation at the site of application.

Precautions:

- 1-For external use only.
- 2- Do not use in the eyes.
- 3- In case of deep wounds, animal bites, or serious burns, consult a physician.
- 4- Do not use this product longer than 1 week unless directed by a physician.
- 5- If condition worsens, or if a rash or other allergic reaction develops, discontinue use of the product and consult a physician.

Dosages and administration:

Adults and children 2 years of age and older:

Clean the affected area. Apply a small amount of this product (an amount equal to the surface area of the tip of a finger) on the area 1 to 3 times daily. May be covered with a sterile bandage.

Children under 2 years of age: Consult a physician.

Packing:

A tube contains 20 gr. of the cream.